
  

 

Ingen justerare utsågs. Observera att anteckningarna inte användas som underlag. 1 (2) 
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Ingen justerare utsågs för anteckningarna från detta möte, så anteckningarna är inte 

justerade.   

  

Ärende: Notering: 

UFR Verksamhetsplan 
2024 

Fråga ifall alla deltagare fått ta del av förslaget vid på 
måndagen och om det var i tillgängligt format. Det var 
en miss gällande att de ändringar som gjorts i 
versionen som skickades måndagen den 11 mars, 
endast var markerade i röd text, vilket är otillgängligt 
för personer som läser på annat sätt än med ögonen. 
Under förmiddagen har en ny version laddats upp i 
möteskallelsen, där ändringar är markerade också 
med stjärnor. Alla har också kunnat ta del av själva 
förslaget som sådant, även om alla inte kunnat ta del 
av ändringsmarkeringarna. 

 



 

2 (2) 

Det har kommit ändringsförslag dels per e-post, dels 
per telefon. 
 

Funktionsrätt Umeå hade förmöte gällande 
verksamhetsplanen och fråga ställs ifall de 
ändringsförslagen, som förmedlats över telefon, har 
beaktats. Svaret är att ändringsförslagen togs emot 
över telefon, att det kan ha blivit missar och 
missuppfattningar i leden, men att ändringsförslagen 
har inarbetats efter bästa förmåga. Under dagens 
möte finns möjlighet att framföra eventuella missade 
ändringsförslag.  

 
Förslaget gås igenom punkt för punkt under mötet. 
Ändringar i verksamhetsplanen görs under sittande 
möte i dokumentet som skickades ut den 11 mars till 
ledamöterna i UFR. En av ledamöterna skickar per e-
post ett formuleringsförslag gällande ämnet för våren 
som handlar om kostnadsökningar. 

 

Diskussion om hur arbetsgruppen för riktlinjer och 
föreskrifter etableras. Medskick till 
funktionsrättsrörelsens representanter att fundera på 
sin representation i den gruppen.  

 

Mötet beslutar att anta verksamhetsplanen enligt 
bilaga förutsatt att det e-postade 
formuleringsförslaget gällande kostnadsökningar 
arbetas in i den slutliga versionen.   

Upplägg för 
utbildningsdag 31 maj 

Ändringar görs under sittande möte i dokumentet 
som också skickades ut den 11 mars. Beslutas att 
ersätta SKR med en talare antingen från 
funktionsrättsrörelsen, eller en neutral aktör. Tim och 
Abbas blir kontaktpersoner för Bianca att rådgöra 
kring lämplig talare. 
 
Mötet beslutar att anta upplägget enligt bilaga. 
Utvecklingsstrategen arbetar vidare med bokning av 
talare och andra förberedelser utifrån det beslutade 
upplägget och rapporterar den 19 april hur det 
fortskrider.  

 

Noterat av: 

Bianca Byring, utvecklingsstrateg tillgänglighets- och rättighetsfrågor 


